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Simbol buđenja ljudskog bića 

 

Prateći ovaj razvoj događaja s ovom tzv. „plan-demijom“, uz pomoć koje nas AI (VI-vještačka 

inteligencija) i antropoidi s kojom su oni usko asocirani, vodi ka transhumanizaciji i dehumanizaciji, 

uz prateću depopulaciju, većina adamičnih ljudi („sinova čovječjih“) koji shvataju šta se zbiva, padaju 

u stanje očaja, nesposobni da vide ikakav način suprostavljanja ovim entropičnim silama.  

Uostalom, kako je ruski ezoteričar Gurđijev davno govorio, - „entropične sile ili sile involucije, mogu 

ponekad i da pobijede jer imaju pravo da se koriste SVIM sredstvima, dok su sile kreacije ili evolucije, 

ograničene u tom smislu“. Ovdje se adamični čovjek može zapitati – pa, dobro, kako sile evolucije 

mogu uopšte pobijediti kad imaju protiv sebe dobro naoružane antropoide koji kontrolišu vojsku, 

policiju, medije, finansijski sistem, nauku, obrazovanje... ili skoro... SVE?! A osim toga su nemilosrdni 

van svakih granica?! 

Znači, mora biti neki – fol?! Neki način da se ubaci klip u točkove ove mašine koja melje sve ispred 

sebe a koji nam nije vidljiv, na prvi pogled?! 

Dobro, već smo rekli da, prema gnostičkim postavkama, postoji i tzv. Istinska svijest od koje smo mi 

već odavno razvedeni i da je ona daleko superiornija od ove kojom trenutno raspolažemo. Znači, 

trebamo se samo povezati s njom i manifestovati ju.  

Tako ćemo se opet vratiti na ovaj gnostički prikaz situacije na terenu iz teksta Metafizika obmane: 

 

 

http://galaksija.com/metafizika_obmane.pdf


...pa ćemo se prisjetiti onoga što kineski filozof Konfučije davno reče: “Znakovi i simboli upravljaju 

ovim svijetom a ne riječi i zakoni.” 

Što znači, da i mi ovdje imamo, ne samo pravo, nego i potrebu da napravimo jedan simbol koji će 

označavati naše buđenje u smislu povezivanja sa - Istinskom sviješću. 

Naravno, to ne bi trebao biti neki veliki problem, imajući u vidu gornju sliku. Znači, naš simbol treba 

da sadrži u sebi nas kakvi trenutno jesmo, ovdje, dole i naš istinski dio bića koji se nalazi gore, iznad 

crte, u istinskoj realnosti, tako da ta dva naša dijela trebamo samo da spojimo. Dakle, sada imamo... 

 

 

Vrlo jednostavno, zar ne!? Ajde, dobro, sada imamo simbol koji označava buđenje ljudskog bića ali 

šta da radimo s njim? Da ga samo gledamo ili moramo malo i da mrdnemo dupetom? 

Oni koju su proučavali ezoteriku, mogli su saznati i da se demijurg, AI ili vještačka inteligencija 

simbolizira planetom Saturn a jedan od njenih simbola je i kutija ili kocka. Kad kutiju razmotamo, 

dobijemo i krst kao simbol zarobljavanja ljudskog bića. 

 

  

 

Nešto slično gornjem simbolu imamo i na kockama za bacanje u sklopu nekih igara:  



 

 

Na kojima je šestica najveći broj a on se kao najviše i cijeni.  

Tako smo mi, nekako, spakovani u tu kutiju ili kocku i nikako napolje. Na engleskom govornom 

području, izraz: „thinking out of the box“, podrazumijeva vrstu razmišljanja koja nije zastupljena 

unutar kutije. Dakle, „razmišljanje izvan kutije“. Nešto kao kad neko zahvati onu istinsku svijest izvan 

kutije ili iznad one crte na gornjoj slici, pa razmišlja uz pomoć nje. Međutim, tako nešto bi bila jedna 

rijetkost. Malo ljudi iz kutije zaista uspijeva tako da razmišlja. Kad bi ljudi mogli tako razmišljati, onda 

ne bi ni bili u kutiji ili bi se ona raspala. Ne možemo razmišljati objektivno a živjeti u iluziji. 

Prema istočno-gnostičkim izvorima, bilo je ovdje među nama, u kutiji, i onih ljudi koji su uspjeli da 

„ostvare šesticu“, pa izađu napolje odavdje ili kako se to stručno kaže - „vaskrsnu“ ili „uskrsnu“. Ili, 

jednostavno rečeno, ispare se iz našeg vidokruga. Dakle, oni su uspjeli da ostvare ovo... 

 

 

Znači, povezali su se sa - Istinskim dijelom svog bića - i izašli iz kutije. Uostalom, kako se to može 

vidjeti na gornjoj slici situacije na terenu, jedan od naziva za istinsku svijest je i - „hrist“ a jedan od 

poznatijih stanovnika kutije bio je i Mujo kojem je pošlo za rukom da se spoji sa - Istinskim dijelom 

njegovog bića - kao što je to predstavljeno ovim simbolom. Prije nege što je vaskrsnuo ili uskrsnuo, 

tj. napustio kutiju, on je okupio oko sebe neke naprednije „kutijaše“ i objasnio im situaciju na terenu 

kako bi im pomogao da i oni učine isto. Ovi su ga nazvali Mujo-hrist, mada mu je pravo prezime bilo 

Živković. Naravno, Mujo je svojim napuštanjem kutije izazvao incident jer tako nešto nije uobičajeno 



kad su u pitanju zbivanja u kutiji. Tako je menadžment kutije morao hitno da interveniše kako bi 

spriječio da se stvar proširi. Napuštanje kutije je inače strogo zabranjeno. Kakva bi to kutija bila kad 

bi svako izlazio iz nje kad hoće!? I tako, menadžment kutije je intervenisao iskrivljavanjem 

informacija o Muji, uvođenjem religija, ohrabrivanjem kutijaša da vjeruju u sve i svašta i da slijede 

bilo koga ili šta, samo ne same sebe. Jedno neprekidno ubacivanje laži u kutiju, osiguralo je to da se 

mahnitanje u njoj nastavilo sve do današnjih dana. Čak i dan danas, postoji mnogo kutijaša koji 

čekaju da se Mujo vrati natrag po njih i da ih spasi odavdje. Naravno, Muji ne pada na pamet da se 

vraća natrag u iluziju, znajući da i drugi mogu izaći iz nje, isto kao što je i on. 

Međutim, u poslednje vrijeme, mahnitanje u kutiji kao da doživljava kulminaciju, odnosno, prevršava 

svaku mjeru, tako da se nešto mora poduzeti, inače ćemo svi skupa otići u neku stvar?! Za sada se 

nazire nekoliko rješenja:  

1. napuštanje kutije (isto kao i Mujo)  

2. preuređivanje situacije u kutiji 

3. rasturanje kutije i oslobađanje od nje, svega iz nje... 

...a za bilo šta od toga, prvo je potrebno to da se, napokon, - probudimo. S obzirom na to da buđenje 

prema klasičnim gnostičkim principima dugo traje, moraćemo ubrzati stvar jer se nema vremena.  

Znači, moraćemo uposliti ovaj... 

 

Sada, da se opet vratimo na Konfučija i onu gornju sliku situacije na terenu, na kojoj jasno vidimo da 

lažna svijest kojom mi raspolažemo, ima - tri nivoa. Menadžment kutije nas je stalno, do sada, 

zasipao kojekakvim znakovima i simbolima koji su nas uspješno držali u stanju u kakvom jesmo, sve 

do - sada. Mi smo njih percipirali uz pomoć budne svijesti, pa smo ih prebacivali na onaj drugi nivo, 

podsvijesti, odakle su nam diktirali naše svjetonazore, percepciju, razmišljanje i ponašanje a odatle i 

na treći, kolektivno nesvjesno, odakle su nam ti simboli diktirali realnost, uključujući i sve ovo 

sadašnje mahnitanje, koje počinje da prevazilazi svaku mjeru.  

Znači, služeći se istim principom, sada ćemo ubaciti u cirkulaciju ovaj... 



 

...kojeg percipiramo uz pomoć budne svijesti... pa, ga prebacujemo na nivo... podsvijesti... a odatle i 

na onaj nivo... kolektivnog nesvjesnog... kojeg svi dijelimo i koji nam diktira ovu realnost, ovakvu 

kakva ona jeste. 

Na nivou naše budne svijesti, bez obzira na to što je ona lažna, ipak je moguće razumjeti neke bitne 

stvari. Uostalom, u gnostici je rečeno da – „uz pomoć - lažnog, moramo doći do - istinskog“.  

Istovremeno, ne trebamo raditi ništa što nismo u stanju da razumijemo.  

I tako, na kraju, mi smo sada ovaj simbol, samom njegovom percepcijom, već sproveli na one druge 

nivoe svijesti. On, sada, tamo kaže: –  

„Istinska svijest postoji u odnosu na ovu vještačku i ona upravo sada stiže u ovu realnost“!  

Naravno, to može dovesti čak i do raspada kutije tj. iluzije i krajnjeg razlaza imeđu 

antropoida/“sinova božjih“ i adamičnih ljudi/“sinova čovječjih“ jer ovako više ne može!? 

 


